
Samfiillighetsftireningen
HALLRISTNINGEN

Protokoll ordinarie loreningsstamma (ersm6le) den I 2 mars 2009
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StAmmans 6ppnande
ordfitrande halsade alla valkomna och fbrklamde si?immar iippnad

Val av ordtiirande ldr stemman
Fdreslogs och valdes Nils Jansson

Val av sekreterare fdrstemman
Fdreslogs och valdes Birgit Segner

Val ar t\A jusreringsmlin tillila rdstdiknare
F6reslogs och valdes Mats Ridell och Stellan Backer

CodkAnnande att m6tet blivit utlyst enligt stadgarna
Godkendes att m6tet udysts stadgeenligt

Codklinnande av dagordningen
Godkiindes den utsenda dagordningen

Fiirt€ckn ing 6ver n6rvarande medlemmar
Samtl;ga n?irvarande medlemmar lecknade sig pa utlagd lista

Styrels€ns och revisorns ANberittelser
Pepekades den hdga kostnaden 1br snorojning. som utlorts av Lefa Syd AB. Mera hiirom
under punkt 12. Ordfijmnden pepekade att vi nu i och med asfaheringen fitt ett snyggt
omrade, v;lket vi fortseftningsvis gemensamt ska streva efter att behalla.
Kassdren ibredrog bokslutet fitr 2008.
De revisom inte var n:irvarande l:iste kassijren upp revisionsberettelsen.
Verksamhetsberattelsen och bokslutet samt revis;onsbera(elsen godkandes och ladestill
handlingama. (Bil 1,2,3)

Ansvarsfrihet fdr styrelsen
St:imman beslutade bevilja styrelsen ansvarsfrihet liir ftjrvaltningen.

Framst:illningsr fr{n styr€lsen och motioner fian medlemmrma
Inga motioner fran medlemmama hade inkommit. Fram$allningax fren $yrelsen redovisas
i punkt 18.

Ersettning till styrelsen och revison
Stamman beslutade om ofdrandrade ersettningar.

Styrelsen mrslag till uagifts- och inkomststat (budget) samt laststellande av Arsavgift
Kassdren ffjredrog budgetlirslag iiir 2009 med utblick mot 2010. Enligt denna redovisning
av ;nkomsler och utgifter har fijreningen mijjlighet ac eterbetala banklanet pe
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600 tkr I % ar tidigare An beraknat. Dessuiom meddelade kassdren att 50 fastighehagare
valt att betala hela asfaltavgiften, dvs. den del som motsvarades av banklanet (Bil4).
Diskuterades den hdga sndrdjningskostnaden. Konstaterades att pa nylagd asfall blir en
tunn vatten),ta som blir livsfarlig vid nollgradig temperatur, varfitr saltbek?impning
fordrades. Uppdrogs et kass6ren att fdra vidare diskussion med Lefa Syd AB.
Kassdren annonserade santidigt sin avgeng i och med utgengen av 2009.
Kassdrens Power Pointbilder kommer att laggas in pA ldreningens hemsida.

Styrelsens fijrslag var att a^avgiften pa 3 tkr skulle vara oltjr?indrad fitr 2010. Sta.mman
biftjlldetta ftirslag.

Val av styrclseordfdmnde och en styrelseledamot fdr tvA 6r
Valberedningen lireslog omval av Nils Jansson till styrelseordttrande ltir 2 er och omval
av Birgit Segner ocks.a ftjr 2 ar. Stamman beslutade i enlighet med fbrslaget.

Val av tvi suppleant€rftr ett ir
Som suppleanter flireslog valberedningen omval av Magnus Krampell. Tidigarc suppleant
Jan Hall hade avsagt sig omval varftir valberedningen ftjreslog Citran Wallsten. Stamman
beslutade valja lijreslagna suppleanter lor I fu. Samtidigt tackade ordliiranden Jan ldr
bra utldrt arbete i styrelsen, sarskilt i samband med asfalteringen.

Val av revisor och en revisorsuppleant
Valberedningens fdrslag var omval av Mats Larsson som revjsor och Filipe Duarte som
revisorssuppleant ftjr ett ar. Stamman beslutade enl ig1 valberedningens fldrslag.

Val av valb€redning
Fdreslogs omval av valberedn;ngen. Sdmman beslutade omval av Cane Milosevski och
Eva Dahlberg Thdm.

Redovisning av asfalteringen i omrAdet, genomlbmnde och ekonomi
Jan redogiorde for asfalteringen. Nagot misstag av Sweco har konstatemts. Hallristningen
kan inte pavisa att man lidit negon skada och ser derfbr ingen anledning att dverklaga.
Tva stridiga fordringar kvarster ftir fortsatt diskussion mellar fastighetsegama och
samfi il lighetsffireningen.
Ell tack till Jan och dvriga ;nblandade framlijrdes liir et1 valgjofi arbeie med asfalteringen.
Redovisningen kommer att hggas pa ftireningens hemsida.

Ovriga fr6gor
. ComHem Samiiilligheten har eti ldpande a\,tal liir guppanslutning av analog TV-

siindning. Den debiterade avgiften inger i den ersavgift, som betalas till litreningen.
Vissa fastighetsegare betalar sedan )4terligare avgift fijr digital Tv-anslutning.
Fdreslogs aft en diskussion skulle fijras med ComHem om det fanns m6jlighet atl
minska ComHems analoga Tv-avgift om man vill hadigital TV. Mats R;dell
uppdrogs att undersdka detra med ComHem och darefter aterkomma till sryrelsen.

. Forum. Pa ftireningens hemsida kommer att laggas upp s k Forum d;ir de boende
kan fa upplysning om t ex kdp av panna.

. Sk4p Petalades att det var myckei skrapigl - tomburkar, plastpasar etc. - i
kommunens plantering dels vid Paronall6n, dels mol Skelgopen. crinden mot
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Rudeboksvagen intill Skalgropen har varit dppen en lengre tid. Styrelsen ftr i
uppdmg att kontakta kommunen med anledning av ovan$aende.

. Avloppsbnmnama Slamsugning aktuell men beslutades att uppskjuta till na$a ar.
Har gjorts tva ggr tidigare.

. Skdtseldaqen Olika dnskemel om tradfiillning framkom. Styrelsen efterlyste
omred€sansvariga ffjr de tr€ yttedigare omridena. Fiireslogs att till skdtseldagen
kontaka personer pa Alnarps triidgaxdskurser med kannedom om tradbeskiiming.

. Skulder Pepekades att det zir den laqfame Ssaren till fastigheten som iir skyldig att
betala fiireningen fiir upplupna skulder.

. Tnfiken inom omredet. Patahdes det stora Foblemet med felparkemde bilar pa
gatoma. Uppmaning till fastighetsagama att bl a llinla pa uttryckningsfordonens
och sopbilamas framkomst
Diskuterades ocksa vad som kan gdms et fortkomingama inom ommdet. Fdreslogs
att saga till vederMrande direkt och framfltr alh hjalpas al att fil en s?iker
trafi kmiljit inom omradet.

19. Meddelandeom plats der stlimmoprotokollet hilb tilEenglgt
Beslutas att protokollet lamnas i resp fastighetsagares brevlador, safis upp pa anslagstavlan
samt laggs in pe ftireningens hemsida.

Ordfdranden tbrklarade ett sivande mdte avslutat.

Vid protokollet
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Birgit Segner, sekreterare
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Samfiillighetsltircningen Hell stningen, Rudeboksvagen Lund

Verksamhetsberattelse 2008

Under 2008 har slyrelsen bestAtt av Nils Jansson, Krister Martini, Birgit Segner, Jan Hall och
Magnus Krampell, Jan och Magnus som sr.tppleanter. Erik Fridh har som webbmaster arbetat
med samfiillighetens hemsida. Styrelsen har haft sju protokolllitrda miiten.

Styrelsens arbete under eret har starkt prAglats av fitrberedelsema iniiir den planerade
asfalteringen av on[edet; dels anbudsftirfarande, val av entreprendr och planering av
genomfiirande, dels den ekonomiska aspekten med extra avgift och bankHn litr finansieringen
med planering av besta ekonomiska altemativ. Vid ett extra samfiillighetsmiite i augusti
beslutade mdtet aft anta anbudet frar NCC till en kostnad av I miljon konor samt att
styrelsen fick miijlighet att ta ett banklan pe 600 tk efteGom det egna kapitalet int€ var
tillrackligt ftir utgiften.

Ekonomin har genom de stora utgiftema detta ar inte samma goda lege som de senaste eren
Dock sildes vira fonder av till lormen fttr bankkonto liire det stola btirsfallet. Av tiwiga
utgifter som peverkat ekonomin under 6ret skall nemnas att ny sand till ledoma betingade ett
totalt pris pA 5? 000 honor, att kostnaden Iiir snordjning inklusive salt betingar eft pris pe
4 800 konor per ging. En kostnad som vi under senarc ar i stot seft vadt helt befriade fran
genom snoftia vintrar.
Fdr naryamnde ser det ut som att vi med nuvamnde kostnads och intaktsbudget ater kan bygga
upp ett kapital som reserv lbr lramtiden.

Genom beneget bistand av Erik Fridh har samfiilligheten fatt en elektonisk anslagstavla;
www.hallristninqen.se: Den vanliga anslagstavlan har fatt er behitvlig lyftning, vilket gitr att
den kan utnyttjas lijr sitt endamal. Styrelsemiitets protokoll setts upp pe anslagstavlan och
leggs ut pa hemsidan. Pa hemsidan finns bl a protokoll fran tidigare at inlagda.

Vid arsmaitet beslutades att varje "omride" inom sig sL-ulle utse en representant som etar sig
att samordna skijtseln av de gemensamma ytoma. Bakgrunden var den motion som pepekade
att omradets buskar och tred efterhand vuxit upp sa de sam?igda ytoma inte alltid motsvarar
bilden av ett valskdtt omrede. Av fyra tiinkta omrdden har hittills endast ett offede utsett
represen6nt,
De bada skiitseldagama har varit viilbesdkta. Efter den nddviindiga rensningen av omradets
trad, buskar, hackar och grdnytor inftjr asfalt€ringen har vi nu ett snyggt och frascht omrede
som vi med fortsatta fiirenade kafter skall streva efier att behella.

Ltgj 20p9-03-12

lllr,llM
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Nils Jy'nsson
OrdErande

Verksamhetsber:ittelse Hallristningen, Rudeboksvagen, Lund



1 ? 5,.r l,L(d r_ ,

BOKSLUT 2OO8 FdR HALLRISTNINGENS SAMFALLIGHETSFORENING

Behdllning vid 6rets bdrjan
bank Finn
bank F&F
ftassa)
(fond)

Itrkomster

Medlemsavgifter
Asfaltsavgifter
Banklan
Riinta banklan
Fdrsak. aterbetaln

286 800 kI
9 525 kr

0 k r
290 5'�1r kr 586 896 kr

l'72 900 kr
320 026 kr
600 000 k

1 9 9 5 k
502 kl

I 095 423 k

Uteifter

Televerket - kabel
UnderhelVvag
Underhill/belysning
Underhalypark, tr?id
Adm + ersdttning Styrelse
Fdrs6kring
Ranta Banklan

Fbrdnd hg, inkomster - utgifter
Fbr.indfing Fond

o8
BehdllningYf-12-31

Krister Maftini
Kassiir

BankFinn 239 197k
BankF&F 2'14'772kr
Kassa 0 k
Fond Ol<r 513 969 k

63 252 kr
949 736 kr
30 608 k
76344l$
14 44'7 kr
5 5 6 9 k
1 0 7 5 k I

-1  141 031 kr

-45 609 k
-27 318 kI -72 927 W

513 969 kr

l t

,U,'l'.-
Nrls JFnsson
Ordfrande

,/. ,/-

'M7*tVza
Birgit Segner
Seketerare

Lund 2009-03-0
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REVISIONSBERIITTELSE

Undertecknad, som vid Hiillristningens Samfiillighetsftirenings ordinarie irsmtite
utsetts att granska riikenskapema ftir ir 2008, tlr efter fullgiort uppdrag avge
ft iljande revisionsberittelse.

Jag har ganskat fttreningens riikenskaper och andra handlingar som liimnar
upplysning om ftireningens ekonomi. Riikenskapema iir ftirda med ordning och
noggrannhet. Inkomster och utgifter under eret samt ftireningens st?illning vid ere$
slut framg&r av bifogade utdrag ur riikenskapema.

Det totala viirdet av fdreningens fonder vid erets biirjan v^J 290 571 kr. Fondema
s6ldes under iret ft,r 263 252 kr enligt 6rsbesked frln Robur.

DA det under revisionen inte framkommit anledning till anmihkning, tillstyrker jag

att sfyrelsen beviljas ansvarsfrihet fdr ftirvalaring under verksamhetsiret 2008.

Mats Larsson
Av ftireninesm0tet utsedd revisor
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Budget 2009
Beh6llning vid 6rets borjon

Bonk Finn 513.969kr

BqnklEn -600.000kn



fnkomster 2OO9

Medlemsovgifter 249.000kr
(3.000kr*83)

Asfoltsqvgifter
(480.0@kr + l.224kr* 37 \

Totqlt

525.000kr

774.000kr



Utgifter 2OO9
COlt HE,U
Underhdll vhrg

LEFA 5no'r6jning (65.000kr)

Asfoltering
Ncc (590.000kr, SWECO 10.000kr)

Underhdll belysning
Underhdllpork
Adm. erstittn styrelse
F0'rstikring
Aterbetolning bonkl6n

(15O.0O0kr + 17.0o0kr * 12)

Totoltr

60.0OOkr
85.0OOkr

600.0@kr

30.0OOkr
10.0O0kr
16.0OOkr
5.000kr
354.0OOkr

1.160.0O0kr



Beh8llning 2009
Fcircindring:
inkomster - utgifter

Behdllning 2009-12-31
Bonk Finn

Bqnkldn

-386.000kr

127.969kr

-250.000kr


